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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 024-05/24-01/12  
URBROJ: 2170-1-03-04-24-4 
Rijeka, 19. veljače 2024. godine 

 
ZAPISNIK 

S 11. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 19. veljače (ponedjeljak) održana je 11. sjednica VMO Kozala, s početkom u 17,30 sati 
u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Kristian Starčić, predsjednik VMO 
- Zvonimir Brozić, zamjenik predsjednika VMO 
- Filip Jakovac, član VMO  
- Nasrin Štrljić, članica VMO 
- Ljiljana Franjić, članica VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 

 
Usvajanje zapisnika s 10. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

DNEVNI RED 

- 1. Svečana prisega nove članice VMO Ljiljane Franjić 
- 2. Izvješće o provedbi programa VMO Kozala „Karneval u kvartu“ 
- 3. Realizacija programa „Proljeće na Kozali“ 
- 4. Goranovo proljeće 
- 5. Razno  

Sjednica je započela u 17,30 sati. Predsjednik VMO Kristian Starčić otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Kristian Starčić predstavio je Vijeću novu članicu VMO Kozala gospođu 
Ljiljanu Franjić koja će preuzeti mandat umjesto dosadašnjeg člana vijeća gosp. Krešimira 
Modriča. Ljiljana Franjić dala je svečanu prisegu i time postala ravnopravni član VMO Kozala. 
 
Zaključak: nova članica je jednoglasno prihvaćena. 
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AD 2 
 

Predsjednik je pohvalio provedbu i uspješnost programa „Karneval u kvartu“ koji se je ove 
godine u mandatu ovog vijeća prvi puta odvio 10. veljače u sklopu Riječkog karnevala i kao 
takav ostvario odlične rezultate. Zadovoljan je posječenošću, donacijama, organizacijom i 
cjelokupnim ostvarenjem koji se za Kozalu pokazao kao pun pogodak. Smatra kako s 
programom treba nastaviti i dalje. Program je u potpunosti odrađen prema planu te je uz 
predviđenih 340,00 eura, utrošeno 336,74 eura. 

 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena, a Izvješće je jednoglasno usvojeno. 

 
 

AD 3 
Predsjednik VMO Kristian Starčić predložio je Vijeću da se program „Proljeće na Kozali“ održi 
u dva termina, dio u petak 8. ožujka na Međunarodni Dan žena i da se tada podijeli cvijeće 
ženama po dogovoru, a dio u subotu 09. ožujka 2024. godine u jutarnjim satima kada bi se, u 
dogovoru sa Teodorom de Canziani dogovorila edukativna šetnja na Kozali. Vijećnica Nasrin 
Štrljić predložila je da članovi vijeća podijele cvijeće na Volčićevom trgu na sam Dan žena u 
popodnevnim satima te da se dogovori sa kvartovskim cvjetarnama nabavka cvijeća ili 
sadnica. Uvidom u cijene, moći će odlučiti koliko će i kojega cvijeća uzeti za podjelu. Vijećnik 
Filip Jakovac predlaže nabavku sadnica voćki koje bi se također posadile na nekoliko lokacija 
u kvartu. Za jednu od lokacija predlaže park Zvonimira Škerla na dijelu koji razdvaja park za 
vježbanje od dijela parka u koji dolaze građani sa psima. Također predlaže kupnju sadnica 
divljeg limuna koje bi posadili kao živu ogradu u dijelu parka Zvonimira Škerla i to od parka za 
vježbanje pa prema groblju Kozala, uz postojeću željeznu nisku ogradu uz nogostup 
 
Zaključak: Prijedlozi su jednoglasno usvojeni. 
 
 

AD4 
 

Predsjednik VMO Kristian Starčić informirao je vijeće o najavi Studentskog kulturno-
umjetničkog društva „Ivan Goran Kovačić“ o korištenju prostora u MO Kozala tijekom 61. 
izdanja festivala „Goranovo proljeće“ i to 22.03.2024. godine. S početkom u 19,00 sati 
predviđeno je čitanje poezije poznatih hrvatskih i stranih pjesnika te glazbenog dijela u obliku 
mini koncerta. U nedostatku ovakvih zbivanja, smatra kako vijeće treba podržati ovakve 
događaje. 

 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena 

 
AD5/1 

Tajnica MO Kozala upoznala je vijeće s dopisom GD Crvenog Križa Rijeka u kojemu isti 
navode promjene kada su u pitanju akcije besplatnog mjerenja tlaka i šećera u krvi. Naime, 
od ove 2024. godine počinje se naplaćivati mjerenje šećera u krvi te Vijeće treba isto 
razmotriti s obzirom da akciju imaju u sklopu Dana Mjesnog odbora u lipnju. Prema 
podacima od prošle godine koje su poslali iz Crvenog Križa: 
-  trošak lanceta i trakica za 50 osoba iznosi 22,5 eura 
- trošak doktora medicine za mjerenje šećera ili predavanje o zdravstvenim temama iznosi  
30,00 eura 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
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AD5/2 
Vijećnica Nasrin Štrljić navela je kako su građani, glede radova prema malim komunalnim 
aktivnostima  iz 2023. u Baštijanovoj ulici na povećanju prometne sigurnosti izvedbom 
cestovnih otoka kod k.br. 60 tijekom veljače, zadovoljni brzinom izvedbe istih. Vjeruje kako će 
se i ostatak poslova na toj dionici odraditi podjednakom brzinom i urednošću. 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
 
 

AD5/3 
Predsjednik VMO Kozala obavijestio je sve prisutne o dogovaranju sa predstavnicima gradskih 
službi i Rijeka plus-a o zajedničkom obilasku predloženih lokacija za izgradnju buduće parkirne 
garaže, a to su lokacija u Ulici Ante Kovačića, Brajšinoj ulici, Ulici Petra Kobeka. Također, želi 
da se vijeće izjasni, u slučaju da predstavnici Rijeka plus-a isto budu tražili, što vijeće misli o 
dodatnom označavanju i uređenju postojećih parkirnih mjesta u mjesta za naplatu na području 
Kozale. Vijećnik Jakovac smatra kako bi najprije nadležni trebali ponuditi alternativu, tj. 
uređenje određenog dijela parkirališta koji bi onda išao u naplatu. 
 
Zaključak: informacija je jednoglasno usvojena i prihvaćena. 
 
 

AD5/4 
 

Vijećnik Filip Jakovac obavijestio je prisutne o sastanku koji je održan sa konzervatorima, a 
vezano uz Idejni projekt za izgradnju Volčićevog trga. Vijeće se, na kraju, slaže sa idejom 
postavljanja jelke uz lijevi kraj trga (prema Parku Zvonomira Škerla) i izgradnjom betonskog 
zida koji ide neprekinuto uokolo trga kako bi odvajao glavnu prometnicu od trga. Zadovoljan je 
što su se prihvatili prijedlozi vijeća po pitanju klupa koje će se postaviti na trg. Predlaže da 
vijeće, kada za to dođe vrijeme, također sudjeluje u potraživanju adekvatnog izvođača koji bi 
se javio na natječaj za izgradnju i uređenje trga, a sve u cilju kako bi radovi započeli što prije. 
 
Zaključak: informacija i prijedlzi su jednoglasno usvojeni i prihvaćeni. 
 
 

AD5/5 
 
Vijećnik Filip Jakovac navodi kako se u drvoredu u Ulici Petra Kobeka prema groblju Kozala s 
desne strane nalaze dva prazna mjesta (nedostaju stabla) tj. postoje panjevi koje treba otkloniti 
i na tim mjestima posaditi nova stabla. Predlaže da se pošalje prijedlog prema nadležnima 
kako bi se tome pristupilo što prije.  
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog. 
 

 
AD5/5 

 
Vijećnica Nasrin Štrljić osvrnula se na stanje dječjih parkova u kvartu i smatra kako su zastarjeli 
i kako se nedovoljno ulaže u modernizaciju istih. Predlaže da Vijeće sastavi dopis za suradnju 
s tvrtkama i poduzećima koji bi bili voljni uložiti u modernizaciju dječjih parkova u kvartu.  

 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog. 
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AD5/6 
 
Tajnica MO Kozala iznijela je Vijeću prijedlog građana da se dječji park u Ulici Kozala ispod 
Trgovine Krk preoblikuje u zelenu površinu s klupama za odmor, a da se dječje sprave prebace 
na neku drugu lokaciju u kvartu. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog. 
 

AD5/7 
 
Vijećnik Filip Jakovac traži da Vijeće dobije uvid u plan i program održavanja zelenih površina 
na području MO Kozala. Isto vrijedi i za održavanje šahti i odvoda slivnih voda. Traži da se 
pošalju službeni dopisi svim nadležnim službama. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog. 
 

 
AD5/8 

 
Vijećnica Nasrin Štrljić predložila je Vijeću da se razmotri organizacija buvljaka u Parku Nikole 
Hosta u sklopu nekog programa Vijeća. Predsjednik Vijeća naveo je kako se eventualno isti 
može održati u dvorani MO Kozala ili na Volčićevom trgu u sklopu eko-akcije ili Dana MO. 
Vijećnica Nasrin Štrljić je navela kako će razmotriti i opciju organiziranja buvljaka u sklopu 
Tranzicijske inicijative i Festivala održivosti koji se već tradicionalno održavaju u parku. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog. 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 19,30 
sati. 
 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice.  
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
 Erika Valić Kristian Starčić 


